



Joining a Study Group

French Conversation

Master a language for free with Ablas

- ✓ 1500+ words in 7 languages
- ✓ Level up with fun games
- ✓ Browse stories and conversations



Conversation

	English	French
	Sarah and James had been friends since their first year at university. One Wednesday afternoon, they decide to join the physics study group in the library.	Sarah et James étaient amis depuis leur première année à l'université. Un mercredi après-midi, ils décident de rejoindre le groupe d'étude de physique à la bibliothèque.
Sarah:	I'm really nervous about going to this group. What if everyone's way smarter than us?	Je suis vraiment nerveuse à l'idée d'aller à ce groupe. Et si tout le monde était beaucoup plus intelligent que nous ?
James:	Don't worry, we're all struggling with the same problems. Besides, that's the whole point of a study group.	T'inquiète pas, on est tous confrontés aux mêmes problèmes. D'ailleurs, c'est bien tout l'intérêt d'un groupe d'étude.
	When they arrive at the library, they find two other students already sitting at one of the tables.	Lorsqu'ils arrivent à la bibliothèque, ils trouvent deux autres étudiants déjà installés à l'une des tables.
Sarah:	Hi there! Mind if we join you? We're here for the physics study group.	Salut ! Ça vous dérange si on se joint à vous ? On est là pour le groupe d'étude de physique.
Emma:	Of course! I'm Emma, and this is Jack. We've been coming to these sessions for a few weeks now.	Bien sûr ! Je m'appelle Emma, et voici Jack. On vient à ces séances depuis quelques semaines là.
Sarah:	Thanks! I'm Sarah, and this is James. We're both struggling a bit with the quantum mechanics module.	Merci ! Moi c'est Sarah, et lui c'est James. On a tous les deux un peu de mal avec le module de mécanique quantique.

	English	French
Jack:	Oh brilliant, that's exactly what we're working on. I found it really confusing at first too.	Ah super, c'est exactement ce sur quoi on travaille. Au début, je trouvais ça vraiment déroutant moi aussi.
James:	Tell me about it! I spent three hours on the homework last night and still couldn't figure out the Schrödinger equation problems.	Tu m'étonnes ! J'ai passé trois heures sur les devoirs hier soir et j'arrivais toujours pas à résoudre les problèmes sur l'équation de Schrödinger.
Emma:	Jack and I actually discovered a really helpful way to understand it. Would you like us to show you?	Jack et moi on a découvert une façon très utile de la comprendre en fait. Vous voulez qu'on vous montre ?
Sarah:	That would be amazing!	Ce serait formidable !
Emma:	Let me grab my notes and I'll show you how we break it down.	Laissez-moi prendre mes notes et je vous montrerai comment on la décortique.
	Emma reaches into her backpack and pulls out a notebook filled with equations and diagrams.	Emma fouille dans son sac à dos et en sort un cahier rempli d'équations et de diagrammes.
James:	So how long have you two been studying physics? I don't think I've seen you in our lectures.	Alors, ça fait combien de temps que vous étudiez la physique tous les deux ? Je crois pas vous avoir vus dans nos cours.
Jack:	We're actually in the year above you. We took this module last year, but we still come to the study group to keep our knowledge fresh.	On est dans l'année au-dessus de vous en fait. On a suivi ce module l'année dernière, mais on vient toujours au groupe d'étude pour entretenir nos connaissances.

	English	French
Emma:	Here we are. Shall we start with the basics and work our way up to the more complex problems?	Et voilà. On commence par les bases et on progresse vers les problèmes plus complexes ?
Sarah:	Yes please. And maybe afterwards we could all grab a coffee? It would be nice to get to know you both better.	Oui, s'il vous plaît. Et peut-être qu'après, on pourrait tous aller prendre un café ? Ce serait sympa d'apprendre à mieux vous connaître tous les deux.
Emma:	That sounds lovely! There's a great café just around the corner from the library.	Ça a l'air chouette ! Il y a un excellent café juste au coin de la bibliothèque.
James:	Perfect! I find physics much easier to understand with caffeine in my system anyway.	Parfait ! De toute façon, je trouve la physique beaucoup plus facile à comprendre avec de la caféine dans mon organisme.